

ကျောင်းသားအမည် < ' aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa " ခရိုင်အမည် < ' aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa

ကျောင်းသား ID # ' aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa " ကျောင်းအမည် < ' aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa

မိခင်ဘာသာစကားစစ်တမ်း

၁၉ VCE "အခန်း ၈၉၊ အခန်းခွဲ DD. 'E' ၈၉၅၂၁၅

ဤမိခင်ဘာသာစကားစစ်တမ်းကို Vgzc "အစိုးရကျောင်းများတွင် ကျောင်းစာအုပ်နံ့သောအခါ ကောက်ယူသည်။

မူကြိုမှ ၈တန်း *သို့မဟုတ် ၉တန်းမှ ၁၂တန်း # ဩဇာရောက်မည်ဖြစ်သော ကျောင်းသားကျောင်းသူများ ကျောင်းစာအုပ်နံ့သောအခါ မိဘသို့မဟုတ်အုပ်ထိန်းသူမှဖြည့်ပေးရန်။

, မူကြိုကျောင်းဆိုသည်တွင် အသက်၃နှစ်သို့မဟုတ်၄နှစ်ရှိသော ကလေးများအားအတွက် ကျောင်းအစီအစဉ်များကိုတက်ရောက်သည့် မည်သည့်ကျောင်းသားမဆိုပါဝင်သည်။

အပိုင်းတစ် < ' "

Vgzc ပြည်နယ်အတွင်းရှိအစိုးရကျောင်းများတွင်ပထမဆုံးအချိန်ကျောင်းစာအုပ်နံ့သောကျောင်းသူ ကျောင်းသားတိုင်းအောက်ဖော်ပြပါအချက်အလက်များကိုဖြည့်စည်းရန်လိုအပ်ပါသည်။ အောက်ဖော်ပြပါမေးခွန်းများမှ တောင်းဆိုထားသောဘာသာစကားဆိုင်ရာအချက်အလက်များကိုဖြည့်ပေးခြင်းသည်ကျောင်း၏တာဝန်မဟုတ်ပဲမိဘသို့မဟုတ်အုပ်ထိန်းသူ၏တာဝန်သာဖြစ်သည်။

လေးစားရပါသောမိဘသို့မဟုတ်အုပ်ထိန်းသူခင်ဗျာ < ' "

သင့်ကလေး သို့မဟုတ် မိသားစုသုံးဘာသာစကားများအကြောင်း အောက်ပါမေးခွန်းများကို ဖြေပါ။

သင့်တုံ့ပြန်ချက်များသည် အင်္ဂလိပ်မဟုတ်သော အခြားဘာသာစကားတစ်ခုခုအသုံးပြုမှုကို ညွှန်ပြပါက၊ သင့်ကလေးသည် အင်္ဂလိပ်ဘာသာဖြင့် မည်မျှပြောဆိုဆက်သွယ်နိုင်သည်ကို ဆုံးဖြတ်ရန် ကျောင်းသည် ဘာသာစကားကျွမ်းကျင်မှုအကဲဖြတ်မှုကို ပြုလုပ်မည်ဖြစ်သည်။ သင့်လျော်သော ဘာသာစကားဆိုင်ရာ ပံ့ပိုးကူညီမှုများကို ဆုံးဖြတ်ရန်နှင့် သင်ကြားရေး အကြံပြုချက်များကို အကြောင်းကြားရန် ဤအချက်အလက်များကို အသုံးပြုပါမည်။ သည်။ အထက်ပါမိခင်ဘာသာစကားစစ်တမ်းနှင့်ပတ်သက်၍မေးခွန်းများရှိပါကသို့မဟုတ်စစ်တမ်းကို ဖြည့်စွက်ရန်အကူအညီရယူလိုပါကကျေးဇူးပြု၍ကျောင်းဝန်ထမ်းများကိုဆက်သွယ်ပေးပါ။

ဤစစ်တမ်းကိုကျောင်းသားတစ်ဦးချင်းစီ၏မှတ်တမ်းဖိုင်များထဲတွင်သိမ်းဆည်းထားမည်ဖြစ်သည်။ ၎င်း၏မိတ္တူကို Vgzc အတွင်းရှိကျောင်းများတွင်ကျောင်းစာအုပ်နံ့သောအခါကျောင်းသားမှတ်တမ်းနှင့် အတူတကွဖော်ပြမည်ဖြစ်သည်။

အပိုင်းနှစ်/ <

ကျေးဇူးပြု၍ မေးခွန်းများကို တိတိကျကျ နှင့် အကောင်းဆုံးဖြေကြားပေးပါ။

၁။ မည်သည့်ဘာသာစကားများကို အိမ်တွင် အသုံးပြုသနည်း။ "aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa"

၂။ အိမ်မှာ ကလေးက ဘယ်ဘာသာစကားတွေ သုံးသလဲ။ "aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa"

၃။ ယခင်က ကလေးသည် အိမ်တွင် ပညာသင်ကြားဖူးပါက မည်သည့်ဘာသာစကား တစ်ခုမျှ ကို ဆက်သွယ်စကားပြောရာတွင် အသုံးပြုပါသနည်း။ မသင်ကြားဖူးပါက *မရှိ+ဟု ဖြေဆိုပါ။ "aaaaaaaaaaaaaaaa"

ဤအကွက်ကို အမှန်ခြစ်ခြင်းဖြင့်၊ ဤအိမ်သုံးဘာသာစကားစစ်တမ်းတွင် အမှားတစ်ခုကို ပြင်ပေးရန် တောင်းဆိုချက်ကို ကျွန်ုပ်နားလည်ပါသည်။

၁။ သင်၏ ကလေးဘာသာစကားကျွမ်းကျင်မှုစာမေးပွဲ မဖြေဆိုရသေးပါက ပြန်လည်ပြင်ဆင် နိုင်သည်။

၂။ ပြန်လည်ပြင်ဆင်မှုများကို ကျောင်းအပ်နှံသည် ရက်သတ္တပတ် နှစ်ပတ်အတွင်း ပြုလုပ်နိုင်သည်။

မှတ်ချက် :

ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏ ကျောင်းကို ဘာသာစကားနှစ်မျိုးဖြင့် သင်ကြားပေးသော ပညာရေးအစီအစဉ်များ၏ အကျိုးကျေးဇူးများအား သိရှိနိုင်ရန် ဆက်သွယ်ပေးပါ။ အောက်ဖော်ပြပါ အကြောင်းအရာများတွင် ဘာသာနှစ်မျိုးမြှင့်တင်ပေးသော ပညာရေးအစီအစဉ်များ၏ အချက်အလက်များကို ဖော်ပြထားပါသည်။

- ≠ [မိဘအုပ်ထိန်းသူအခွင့်အရေး](#)
- ≠ [ဘာသာစကားနှစ်မျိုးပညာရေးအစီအစဉ်](#)
- ≠ [အစီအစဉ်အချက်အလက် ဗီဒီယိုများ](#)

ပိုမိုသိရှိလိုပါက ဘာသာစကားနှစ်မျိုးပတ်သက်၍ အကူအညီပေးနိုင်သော *[vgnlty](#) တွင် ဝင်ရောက်လေ့လာနိုင်ပါသည်။

မိဘသို့ မဟုတ်အုပ်ထိန်းသူ၏ လက်မှတ် "aaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaaa" ရက်စွဲ "aaaaaaa"

ကျောင်းသား၏ ဗွဲ့တန်း ၁၂ တန်း တက်ရောက်နေပါက လက်မှတ် "aaaaaaaaaaaaaaaa" ရက်စွဲ "aaaaaaa"